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Minnesanteckningar från SSA distriktsmöte i SM5 på Arboga Robotmuseum 
 

Tidpunkt för mötet 6 oktober 2012 kl. 10-17 

 

1. Mötets öppnades av distriktsledare Morgan/SM5BVV och tackade Arboga Radiokubb 

med Jonny/SM5ESR med kollegor som ordnat fika och lunchförtäring  

 

2. Då ingen på möte var villig att fungera som sekreterare åtog sig distriktsledaren att 

föra minnesanteckningar med SM5ELV Kent som justerare. 

 

3. Mötet valde enhälligt SM5HIH/Göran och SM5BMK/Anders att utgöra distriktsval-

nämnd i distrikt SM5 för att nominera en ny distriktsledare för perioden 2013-2015. 

SM5HIH är sammankallande. 

 

4. Till repaterfunktionär för SM5 valdes Urban/SM5OXV också ny repeaterfunktionär 

inom SSA med uppdrag att koordinera frågorna inom Sverige. 

 

5. Uppföljning aktiviter inom distrikt SM5 

 

- Resultatet av värvingskampanjen av passiva amatörer och ej medlemmar 

redovisades på nytt. Olika alternativ till ny uppföljning diskuterades men inget 

beslutades. Ny lista på intresserade sänds ut till klubbarna inom distriktet. 

-   

- SK5UM ordnade en distriktsträff i Flen den 26maj, ca fyrtio amatörer slöt upp. 

 

- SK5SM har ett distriktsprojekt satt upp en SDR mottagare som är placerad på 

Motala Rundradiomuseum. Cirka 1200 besök i månaden har registrerats.  Tack till 

SA5BTB/Lennart. 

 

- SM5HIH,s fråga om repeater subtoner vilken väcktes på distriktsmötet i Enköping 

blev till en motion på SSA,s årsmöte i Umeå där den godkändes. 

 

- SK5BN/NRK gjorde en test för att etablera anropsfrekvenser för SM5 distriktet på 

10, 6 och 2m. Tyvärr blev det ingen succé på grund av ”dåliga konditioner”. 

 

6 Eskilstuna Radioklubb kommer att arrangera SSA årsmöte i samband med den 

traditionella radiomässan den 23 mars 2013. Mässan firar 25 år. Årsmötet blir i samma 

byggnad som mässan. Pubkväll på fredagen och en bankett på lördagen kommer att 

inrama årsmötet. Inga föredrag kommer att arrangeras.  

 

7 SM5COP/Rune HF sektionen informerade om de nya utökade frekvensbanden och hur 

de skiljer sig från våra grannländer. COP uppmanade - utnyttja de utökade banden och 

att det finns andra frekvenser än jämna tal, vi har ingen kanalindelning. En uppdaterad 

frekvensplan både för HF och UHF finns att hämta på www.fura.se hemsida.  En ny 

test är på gång. Scandinavian Open CW Activity som skall pågå under 2013, QSO 

minst i 10 min, 52 bekräftade QSO blir ett SOCWA Award. Lotteri med fina priser. 
 

http://www.fura.se/
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8 Ungdomskoordinator SA5BJM informerade om SSA ungdomssatsning och visade på 

olika aktiviter. Följande noterades:  

 

- Lyckad aktivitet i/på Kvarnberget med inbjudna ungdomar 

- Ungdomar lär för att lösa problem 

- Våra förkortningar och fikonspråk – förklara 

- Visa ungdomar m.fl. hur det går till att köra radio  

- DVD finns hos SSA ifrån ungdomslägret i Kvarnberget   

- Mentorskap för nya medlemmar i klubbarna 

- Mera synlighet aktiviteter i samhället som visar att vi amatörer finns 

- Bjud in skolor på sportlov och andra ungdomsaktiviteter i närområdet 

- Satsa ej på ungdomar under 12 år, dom har svårt att förstå sammanhanget 

- SSA har pengar avsatta för ungdomssatsning. Sök bidrag till aktiviteter! 

 

9. Noterat från efterföljande diskussion som blev något kort på grund av tidsbrist 

- Aktivera alla tysta signaler bjud in passiva medlemmar till klubbmöten 

- Rekrytera det som finns 

- En generation är glömd 

- Fånga upp intresserade över 40 år 

 

10. Föredrag av SA5AUA Lars V Larsson från AEF Arboga Elektroniktekniska förening 

som initierat informerade om flygradions utveckling från Albatross till Gripen. 

Roligast: att man använde höns i enkelriktad kommunikationen med marken, bäst: att 

vi svenskar är duktigast när det gäller men vill inte gärna tala om det! (Jantelagen har 

sin förklaring) 

 

11. Efter en utsökt lunch vidtog radarjaktledare Atero Timofejeff från Arboga Robot-

museum som föredragshållare och förklarade hur en stridledningscental fungerade 

under kalla kriget och vilka resurser man hade till sitt förfogande. Mycket hände över 

Östersjön som vi svenskar inte hade en aning. Man har noterat att när KK slutade var 

det sparsamt med aktiviter, men dessa har åter ökat i omfattning. 

 

12.  Mötet avslutades med en rundvandring i museet som drivs på helt ideell basis och 

med många mantimmar av entusiastiska medlemmar. Man har arbetsdag på torsdagar 

och tar gärna emot grupper för initierad visning. Väl värt att se för den som är 

teknikintresserad. 

 

13. Nästa möte är planerat att vara i Roslagen. Diskussioner förs med SK5RO. 

 

14. DL/SM5BVV riktade ett stor tack till Arboga Radioklubb och fördragshållare för ett 

väl genomfört distriktsmöte och gemytlig samvaro. Vi kommer tillbaka. 

 

 

Dag som ovan  

2012-10-19    Justeras 

 

 

 

Morgan Lorin/SM5BVV/DL5  Kent Kärrlander/SM5ELV 


